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2011 – Nr. 93. 
 
VRAGEN van de Stadspartij van de heer G.J.D. Offerman betreffende de reeds 
uitgegeven 20 miljoen euro aan de Regiotram. 
(Binnengekomen: 22 november 2011) 
 
 
Bij de presentatie van de najaarsnota bij de begroting voor 2012 bleek, dat er reeds  
20 miljoen euro zouden zijn uitgegeven aan de tram. Letterlijk blz. 75 van de 
najaarsnota: “Af: gemaakte plankosten 20 miljoen euro”.  
 
Dit roept de volgende vragen op: 
1. Klopt het dat deze 20 miljoen euro onderdeel zijn van de 307 miljoen euro die 
beschikbaar is voor de tram?   
2. Betekent dit dat er voor de uiteindelijke aanleg van de tram nog maar 287 miljoen 
euro over is? 
3. Kunt u aangeven waaraan de 20 miljoen euro plankosten, zoals genoemd in de 
najaarsnota bij de begroting 2012, meer gespecificeerd is uitgegeven?  
 


